
 

 

 
Albrandswaard: 25 november 2022 

 
Schriftelijke vragen: Spuk gelden - Aanpak energiearmoede 
 
Inleiding 
 
Het doel van de SPUK is om de energierekening van huishoudens die kampen met energiearmoede nog voor 
komende winter te verlagen 
 
Steeds meer huishoudens in Nederland hebben te maken met energiearmoede. Als gevolg van de stijgende 
energieprijzen wordt de energierekening voor een steeds groter wordende groep moeilijker te betalen. Het 
kabinet trok tweemaal 150 miljoen euro uit voor gemeenten om de huishoudens die het hardst getroffen 
worden op korte termijn te ondersteunen met energiebesparende maatregelen. De middelen voor de aanpak 
energiearmoede richten zich op zowel huur- als koopwoningen. 
 
Het Rijk stelt in totaal meer dan 300 miljoen euro ter beschikking aan gemeenten voor de aanpak 
energiearmoede. De middelen worden uitgekeerd door middel van een specifieke uitkering (SPUK) aan alle 
gemeenten in Nederland om huishoudens die kampen met energiearmoede te ondersteunen met 
energiebesparende maatregelen. Het doel van de SPUK is om de energierekening van huishoudens die kampen 
met energiearmoede nog voor komende winter te verlagen. Gemeenten bepalen grotendeels zelf hoe ze de 
middelen besteden, daardoor is het mogelijk voor een gemeente om aan te sluiten bij een al bestaande 
aanpak, zoals voortgekomen uit de RRE en RREW. 
 
Bron : S 
 
Vragen  
 
Is het college op de hoogte van het onderzoek van TNO “ de feitenonderzoek energiearmoede in Nederland, 
inzicht op nationaal en lokaal niveau? Kan deze gedeeld gedeeld met de gehele raad (om gezamenlijk inzicht in 
de problematiek te verkrijgen, deze mag als bijlage toegevoegd worden). 
 
Is het college op de hoogte van de nota van wijzigingen van de tweede kamer van 10 november 2021 waarin 
150 miljoen euro werd vrijgemaakt voor het tegemoetkomen van kwetsbare huishoudens met een hoge 
energierekening? 
 
Is het juist dat in de periode december 2021 het college op de hoogte is gesteld van dit bedrag middels een 
brief van BiZa met daarin de kaders voor het uitgeven van dit geld?  
 
Klopt het dat in juni 2022 dit bedrag is verdubbeld? Hoeveel gelden zijn er voor deze regeling in totaliteit van 
het door Rijk ontvangen? Welk bedrag hiervan is tot heden onaangetast gebleven?  
 
Welk plan van aanpak heeft het college hiervoor inmiddels opgesteld? Welke maatregelen zijn er getroffen of 
projecten opgestart om achterstanden in te lopen? Icm beschikbaar gestelde budgetten per project/maatregel.  
 
Hoeveel van deze projecten zijn afgerond? Welke zijn actueel doorlopend? 
 
Per maatregel of project: Hoeveel bewoners/ huishoudens kwamen hiervoor in aanmerking en hoeveel 
inwoners hebben hiervan gebruik gemaakt of maken er nog steeds gebruik van? Graag toelichting. 
 
Wat is het exacte aantal huishoudens in Albrandswaard in energie armoede? Wijken de genoemde aantallen 
van het Rijk af met de door gemeente Albrandswaard geconstateerde aantallen?  Wat zijn oorzaken hiervan? 
Heeft Albrandswaard dan een begrotingstekort indien de aantallen afwijken en wat dient Albrandswaard bij te 
budgetteren. 



 

 

 
Hoeveel inwoners kregen ondersteuning op basis van uitkering? hoeveel inwoners kregen steun op basis 
regeling (niet gebaseerd op het feit dat zij een bijstanduitkering genieten).  Hoe is deze laatste groep benaderd 
en/of hoe geeft de gemeente Albrandswaard ruchtbaarheid dat deze regeling bestaat?  
 
Hoe verliep de samenwerkingen ondermeer wijze van aanvragen met inwoners. Zijn er inventariserende 
gesprekken gevoerd met inwoners op het gebied van hun schuldenlast/ energiearmoede? Zoja hoe verliepen 
deze gesprekken? 
 
Hoe groot was/ is de geconstateerde energiearmoede en is dit inmiddels ingelopen? Middels financiële 
bijdrage of regeling 
 
Hoe verliepen de bespreken met ketenpartners o.m. Woningbouwverenigingen, graag een toelichting. 
 
Dienen er vervolgprojecten opgezet te worden? Zoja welk budget is hiervoor noodzakelijk om de doelen te 
realiseren? 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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